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Protokół Nr XXV/07/2020 

z XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 30 września 

2020 roku w Urzędzie Gminy i Miasta Szadek, godz. 14:00. 

 

Obecni Radni (lista obecności w załączeniu): 

1. Ogińska Janina – Przewodnicząca Rady 

2. Sadza Emilian – Wiceprzewodniczący Rady  

3. Kałużka Mirosław – Wiceprzewodniczący Rady  

4. Durka Krzysztof 

5. Golik Dorota;  

6. Lubiszewski Sylwester 

7. Jaruga Mirosław 

8. Król Bogdan 

9. Rudecki Robert 

10. Sagan Tomasz 

11. Mąkosa Leszek 

12. Mielczarek Tomasz 

13. Subczyńska Alicja 

14. Szwedzki Józef 

 

Spoza Rady obecni byli: 

1. Pan Artur Ławniczak – Burmistrz Gminy i Miasta Szadek  

2. Pani Ewa Manios – Skarbnik Gminy i Miasta Szadek 

 

Ze względu na istniejącą sytuację spowodowaną koronawirusem COVID-19, w sesji nie uczestniczyli sołtysi i 

goście.  

 

Porządek obrad: 

      1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 

      2.  Przyjęcie porządku obrad. 

      3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 2020-2030 

(druk 1). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020 (druk 2). 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVII/366/2018 Rady Gminy i Miasta Szadek z dnia 26 październ ika 

2018 roku w sprawie przyjęcia „Regulaminu przekazywania dotacji z budżetu Gminy i Miasta Szadek na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków” (druk 3). 

6. Sprawy różne. 

7.  Zamknięcie obrad XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

 

Pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.   

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady XXV Nadzwyczajnej Sesji VIII 

Kadencji Rady Gminy i Miasta Szadek. Następnie poprzez system do głosowania zweryfikowano obecność radnych 

oraz potwierdzono prawomocność obrad.   
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Pkt. 2.  Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad sesji został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 

2020-2030 (druk 1). 

Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Projekt omówiono na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodnicząca 

Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020 (druk 2). 

Do projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie i przedstawiła 

wyniki głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020: 

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVII/366/2018 Rady Gminy i Miasta Szadek z dnia 26 

października 2018 roku w sprawie przyjęcia „Regulaminu przekazywania dotacji z budżetu Gminy i Miasta 

Szadek na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków” (druk 3). 

Do projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie i przedstawiła 

wyniki głosowania: 

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt 6. Sprawy różne. 

Radny M. Jaruga poprosił o kilka słów w zakresie funduszu sołeckiego.  

Burmistrz Gminy i Miasta Szadek wyjaśnił, że w zakresie funduszu rozmawiał już z sołtysami. RIO w ostatnim 

piśmie wskazało, że nasze wydatki bieżące w funduszu należy ograniczać. Spadek wpływu z PIT jaki 

odnotowaliśmy to ok. 700 tys. zł. To bardzo duża kwota. Bardzo ciężko będzie nam spiąć budżet na przyszły rok 

jeśli zaplanujemy w nim fundusz sołecki. Realnie koncentrujemy się na środkach zewnętrznych. Modernizacja 

Glinianek będzie wymagać od nas posiłkowania się kredytem. Mamy nieprzewidywalne wpływy do budżetu do 

końca roku. Patrząc na całość funduszu, wszystkie miejscowości, zwyczajnie możemy nie spiąć przyszłorocznego 

budżetu, bieżących wydatków. Tak to realnie wygląda. Chcemy korzystać z środków covidowskich. Otrzymaliśmy 

500 tys. na rok przyszły. Wnioskujemy o więcej. Pan Burmistrz przypomniał, że mamy do dokończenia nabór na 

rok przyszły z PROW. Każdy kredyt trzeba spłacić. Prosiliśmy sołtysów o zrozumienie.  

 

Radny M. Jaruga zapytał, czy w takim przypadku nie trzeba podjąć uchwały o zdjęciu funduszu sołeckiego? 
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Pan Burmistrz poinformował, że czekamy na rozstrzygnięcie RIO. Związek Gmin Wiejskich złożył wniosek do rządu, 

by z automatu wyłączyć to działanie. Nie dostaliśmy jeszcze informacji jaki byłby zwrot, prawdopodobnie na 

poziomie kilkunastu procent (15-18).  

 

Radny Mielczarek zapytał o sprawy stadionu przy ul. Sieradzkiej. Czy przetarg został już ogłoszony, kiedy zostanie 

ogłoszony? Radny zapytał również, kiedy zostaną naprawione uszkodzone urządzenia siłowni zewnętrznej oraz 

placu zabaw znajdujące się na terenie amfiteatru oraz czy gmina zainwestuje w monitoring tego miejsca? 

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że gmina starała się o środki z UM na modernizacje stadionu. Samorząd województwa miał 

milion złotych do podziału. Wniosków było ok. 90. Dofinasowanie otrzymały tylko 23 wnioski. Nasza gmina 

wnioskowała o 100 tys., niestety nie udało się. Na chwilę obecną można ogłosić jedynie przetarg do wysokości 

środków, które mamy w budżecie. W tej chwili uaktualniane zostaje zadanie – nawodnienie, płyta boiska – do kwoty, 

którą dysponujemy realnie. Jeżeli chodzi o sprawcę, który dokonał zniszczeń urządzeń na terenie amfiteatru, Policji 

udało się go ustalić. Ów człowiek był w gminie, przeprosił. Poinformowaliśmy go, że pokryje on z własnej kieszeni 

koszty naprawy i przez rok będzie się opiekować placem zabaw.  

 

Radna Subczyńska przekazała informacje w zakresie dewastacji mienia na placu zabaw przy amfiteatrze.  

Wyjaśniła, że urządzenia siłowni będące póki co w zarządzie, zostały zakupione w ramach projektu realizowanego 

przez LGD Podkowa. Nie zostały one jeszcze przekazane na własność gminie. Urządzenia zostały ubezpieczone 

dodatkowo od wandalizmu. W chwili obecnej uzyskaliśmy 800 zł odszkodowania. Odwołano się od tej decyzji, 

ponieważ szkody wyszacowano na 8 tys. zł. LGD Podkowa chciała to naprawić. Ale ponieważ nie zgadzamy się z 

tak niskim odszkodowanie od ubezpieczyciela, naprawa nie jest dokonana. Prokuratura umorzyła sprawę, bo 

sprawcy nie znaleziono. Teraz Prokuratura wszczęła podstępowanie na nowo, bowiem sprawca się znalazł. Co do 

odszkodowania przyszła nowa decyzja z inną wysokością odszkodowania. Będzie można za nie naprawić 

urządzenia ale tylko należące do gminy. Te z siłowni nie zostały jeszcze nam przekazane na własność. LGD chce 

zrealizować ich naprawę, poprzez firmę, w której zakupiła urządzenia słowni.  

 

Radny Mielczarek podkreślił, że monitoring jest tam potrzebny. Stąd wnioskuje o zabezpieczenie środków na ten 

cel w przyszłym roku. Chyba, że jeszcze w tym roku uda się te środki wygospodarować.  

 

Pan Burmistrz poinformował, że najtańsza wycena dla w miarę dobrego monitoringu wynosi 23 tys. zł, przy 

założeniu, że sami go zamontujemy. Będziemy wnosić o zabezpieczenie środków, znalezienie ich.  

 

Radny E. Sadza złożył wniosek do przyszłorocznego budżetu o przebudowę ul. Bobowni w Szadku. Prośba do 

Rady i Pana Burmistrza o ujęcie jej w projektowanym budżecie. Droga ta jest w całkowitym rozpadzie. Ponadto 

zgłosił potrzebę naprawy/ uzupełnienia ubytku w asfalcie na końcu ul. Prusinowskiej oraz na ul. Parczewskiego 

przy dojeździe do ul. Sieradzkiej.   

 

Pan Burmistrz poinformował, że złożony został wniosek do urzędu wojewódzkiego na kompleksową przebudowę 

ul. Prusinowskiej, Wilamowskiej (od Rynku do rozjazdu z drogą powiatową na Prusinowice). Czekamy na informacje 

czy będzie dofinasowanie. Również złożyliśmy wniosek na drogę w miejscowości Boczki. Te drogi posiadają 

parametry szerokości pasa drogowego. Na pewno przy konstrukcji nowego budżetu będziemy rozmawiać co, w 

jakiej kolejności wpisać.  
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Radny J. Szwedzki poruszył problem kruków, które niszczą zbiory rolnicze. Kilku rolników prosiło by przekazać ten 

temat i cos zrobić.  

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że na ul. Kościelnej próbowaliśmy straszyć kruki działkami wodnymi. Działało to przez kilka 

dni. Niestety ptaki wróciły w to samo miejsce.  

 

Radny T. Sagan zwrócił uwagę, że na Kromolinie postawiony został przystanek. Ale bez żadnej osłony.  

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że gmina wnioskowała o przystanek. Powiat wyznacza punkty przystankowe. A sam 

przystanek finansuje gmina ze swoich środków. Dwa nowe przystanki na Szadkowicach, zostały pomalowane przez 

chuliganów w przeciągu 2 tygodni. I nie można tego zmyć.  

 

Pkt 7.  Zamknięcie obrad XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad  XXV sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

 

 

 

 

 

Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  

 

 

 

 

Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 

 


